
PROTOKOLL
Centralstyrelsemöte 

 

Datum | tid 2024-04-18, 18.00 – 20.30 | Möte sammankallat av Lars Rydstedt Plats: Digitalt   

Närvarande styrelsemedlemmar 

Lars Rydstedt | Charlott Jonsson | Jyrki Vouti | Roger Lindström | Annika Helgesson | Mikael Tranberg| 

Lena Lindström (adj.) | Bo Engholm | Christian Janson 

Ej närvarande: Christoffer Thalin| Jenny Häggström| Göran Hagman 

 Punkt  

 1. Mötet öppnas 

Lars Rydstedt hälsade alla välkomna och öppnade dagens möte. 

 

 

 2. Val av sekreterare 

Till sekreterare valdes Annika Helgesson 

 

 

 3. Val av två justerare 

Till att justera dagens protokoll valdes Jyrki Vouti och Roger Lindström 

  

 

 4. Närvarokontroll 

Se ovan. 

 

 

 5. Anmälan av övriga frågor som kan innebära justering av dagordningen 

Ingen övrig fråga anmäldes. 

 

 

 6. Godkännande av dagordningen 

Föreslagen dagordning godkändes. 

 

 

 7. Godkännande av föregående protokoll och gamla ärenden 

Från protokollet den 16–17 mars 2024 gjordes följande notering: 

§7. Agriastipendiet/Årets uppfödare: 

Texten skall kompletteras med: ”…i samma åldersgrupp, förutsatt att det är minst 

tre kullar.” 

Protokollet lades därmed till handlingarna med ett godkännande. 

 

8. Rapport från AU – fastställande av AU:s beslut 

Ingen rapport från AU och inga beslut att fastställa. 
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 9. Ekonomisk rapport 

Lena Lindström föredrog den ekonomiska rapporten. Till dags dato har SDK ca 

3 300 medlemmar. CS diskuterade kring reklamartiklar (tygmärken etc.), om och i 

så fall vid vilka tillfällen lokalklubbarna ska betala för dem. 

 

 

 10. Kommittéernas rapporter 

Avelskommittèn 
 

 Charlott Jonsson redogjorde för kommitténs planeringsarbete inför nästa års 

avelskonferens. Konferensanläggning blir Scandic Nord Uppsala. 

Avelskommittén har också noterat att det just nu görs många omparningar, varför? 

Kommittén har också konstaterat att det saknas bra dokumentation kring detta. 

Domarkompendiet inför exteriördomarutbildningen – status? Charlott Jonsson 

jobbar med bildmaterialet och inom de närmsta veckorna planeras ett möte med 

Göran Johansson, Gunnar Furvik och Morgan Wackt. 

 

DreverDatakommittén 

Lars Rydstedt redogjorde för att kommittén är ihopsatt och att en arbetsmodell som 

kommittén skall jobba efter håller på att växa fram. Efter DS kommer en närmare 

presentation av kommitténs tänkta arbete och dess medlemmar. 

 

Jakt & Utställningskommittén 

Annika Helgesson redogjorde för läget med utställningarna 2025 & 2026. 

Västsvenska DK har dragit tillbaka sin utställning i december 2025 och Dalslands 

DK har ansökt om ändring av både tid och plats för sin utställning i april 2025. 

Båda ändringsansökningarna är inskickade till SKK.  

Vad gäller 2026 års ansökningar har alla lokalklubbar utom en inkommit med sina 

önskemål. Några lokalklubbar har fått ändra till andra datum då det krockat med 

SKK-utställning eller annan lokalklubbsutställning inom 30 mil. Att DS numera 

hålls i maj månad har ytterligare försvårat arbetet med att få ihop utställnings- 

programmet. 

 

Roger Lindström och Jyrki Vouti redogjorde för den årliga avstämningen av 

drevprovssäsongen som hållits med lokalklubbarna tidigare i veckan. Bra 

uppslutning, samsyn om det mesta och ett positivt möte. 

 

PR- media- och sponsorkommittén 

Christian Janson redogjorde för inköp som ska göras, i första hand beachflaggor. 

CS beslutade därefter att köpa in fyra flaggor. 

 

Lars Rydstedt och Charlott Jonsson har deltagit vid samverkansmöten med de 

lokalklubbar som arrangerar NM och Drever-SM. När sponsorpaketen är färdiga 

ska nya möten kring sponsringen hållas, från CS deltar då Christian Janson, Lars 

Rydstedt och Charlott Jonsson. 

 

Regelrevideringskommittén 

Regelrevideringskommittén har i samverkan med Jakt & Utställningskommittén 

genomfört den årliga avstämningen av drevprovssäsongen med lokalklubbarna. 
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  11. Status för DS 18 maj 2024 

Christian Janson redogjorde för läget. Hotellet är fullbokat och ca 120 personer är 

anmälda. 

 

12. Proposition 1, representationsersättning CS 

Lars Rydstedt föredrog propositionen varpå CS beslutade att lägga fram den på 

DS. 

 

13. Reseräkningar påminnelse 

Lars Rydstedt påminde CS om att använda rätt blankett och lämna in räkningarna 

senast 15 dagar efter möte/evenemang/förrättning. 

            

14.  Årsboken 

Charlott Jonsson redogjorde för bokens status. Den sista korrekturläsningen är 

godkänd och boken går i tryck inom kort. Förhoppningsvis finns den hos 

medlemmarna innan DS. Christian Janson gav Charlott Jonsson en eloge och 

framförde ett stort tack för det sätt som hon återigen projektlett årsboks- 

redaktionen. 

         

 

 15. Hemställan om ändrad jakttid på rådjur i norrlandslänen 

Lars Rydstedt föredrog en hemställan om ändrad jakttid på rådjur i 

norrlandslänen. CS beslutade att skicka in hemställan som sänds till Landsbygds- 

och infrastrukturdepartementet, Naturvårdsverket och Jägareförbundet. 

 

 

 16.  80 års jubiléet/jubileumstidning 

Lars Rydstedt redogjorde för tankarna på en jubileums/medlemstidning som i 

förlängningen kan komma att ersätta årsboken. CS ser positivt på initiativet men 

anser att det inte finns tid för att få ut en jubileumstidning lagom till DS.  

 

Roger Lindström har tagit in pris på en jubileumsgåva till delegaterna som CS 

beslutat om tidigare. CS ger Roger Lindström mandat att ordna med inköpet. 

 

 

 17. Hederstecken - medaljer 

Genomgång av de som ska tilldelas hederstecken och medaljer vid DS. 

 

 

18.  JO förslag och webbsändning av Drever SM och NM 

Lars Rydstedt redogjorde för hur arbetet med JO förslag och deras webbsändning 

av Drever SM och NM fortskrider. 

         

 

19.  Genomgång av Lafayette vs Tracker 

Roger Lindström redogjorde för vad ett eventuellt samarbete med Lafayette kunde 

innebära. Mikael Tranberg föredrog hur ett fortsatt samarbete med Tracker kan 

komma att de ut. Beslut om samarbetspartner fattas på nästa möte. 
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20.  Svarsskrivelse DN-ärende 

CS beslutar att Lars Rydstedt formulerar ett svar på det senaste inlägget i DN-

ärendet . Roger Lindström och Lena Lindström deltog inte i beslutet. 

 

21. Information 

Lars Rydstedt, Roger Lindström och Charlott Jonsson deltar på Öster-Malma 

träffen den 26–27/4. 

 

22. Meddelanden 

* Från SKK Jhk efterfrågas hur SDK:s ungdomsverksamhet ser ut. Finns en sådan 

och vem är ansvarig? 

        * Utskick med icke-hänvisning av uppfödare/medlemmar. Inga ärenden som rör 

SDK 

 

23. Diskussioner 

Inga diskussioner. 

 

24. Övriga frågor att ta upp till diskussion som uppkommit under mötet 

       Inga övriga frågor att diskutera. 

 

25. Nästa möte 

Nästa möte hålls fredagen den 17 maj på Scandic Arvika.  

           

26. Mötet avslutas 

Lars Rydstedt tackade för visat intresse och tackade för dagens möte. 

 

 

Vid protokollet                                          

 

 

Annika Helgesson 

 

 

Justeras                                                                                                     Ordförande  

 

 

Jyrki Vouti                                     Roger Lindström                            Lars Rydstedt                                        
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